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متن پرسش

سلام علیکم: 1. راسته که میگن علامه قمشه ای یه کتاب راجبه موسیقی نوشتن بعد آتیش زدن؟ بعدا

پرسیدن چرا آتیش زدید گفتن: به حقایقی رسیدم که میشه با اون به بشر حکومت کرد! 2. موسیقی

بالاخره خوبه یا بده؟ فقها بد میگن. علمای اخلاق تعریف میکنن! منظور کدوم موسیقیه؟ یا علی استاد.

التماس دعا

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: این موضوع را در مورد برادر علامهی طباطبایی می گویند و سخن ایشان

این بوده که ممکن است از آن سوء استفاده شود. آری! آن نوع موسیقی که امثال فارابی میتوانند به

وسیلهی آن در یک جلسه حضار را به خنده وادارد و سپس همه را خواب کند، چیز عجیبی است و

ربطی به موسیقیهای مطرح در این دوران ندارد. در رابطه با این نوع موسیقیها میتوانید به جواب

سؤالهای شمارهی 14950 و 15052 و 15079 رجوع فرماد. موفق باشید


